



Po Leung Kuk  
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,  
各位家長：

P24016

**Po Leung Kuk Indoor Flag Selling 2024**  
**保良局戶內賣旗籌款 2024**

As a major source of fund raising for its wide variety of community services, the annual Indoor Flag Selling of Po Leung Kuk will be held in September 2024. Students are encouraged to invite their family members to donate generously to this meaningful event. Students can ONLY solicit donations in indoor venues. It is hopeful that love and charity are embraced in society. Your kind support for this charitable event is much appreciated.

保良局每年均舉行戶內賣旗籌款，深得學生鼎力支持，致獲美滿成績。本年度戶內賣旗籌款已定於九月舉行，籌募慈善經費，以資擴展各項服務，特函邀請貴子弟參加是次戶內籌款工作。盼望學生能繼續響應支持校內募捐活動，教育學生為社會注入愛與關懷。是次籌款屬慈善性質，敬請貴家長鼎力支持，同襄善舉。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College  
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

12<sup>th</sup> September, 2024 二零二四年九月十二日



**Reply Slip 回條**

P24016

I acknowledge receipt of the above captioned circular concerning the "Po Leung Kuk Indoor Flag Selling 2024". I would donate \$ \_\_\_\_\_ (cash/cheque) to support the activity.

本人獲悉 貴校來函有關「戶內賣旗」事宜，並捐款 \$ \_\_\_\_\_ (現金/支票) 支持活動。

\*Cheque payable "PO LEUNG KUK". If the aggregate of donations to Po Leung Kuk is HK\$100 or more, it will be tax-deductible. Please provide the name of receipt: \_\_\_\_\_

\*支票抬頭為「保良局」；捐款港幣100元或以上將獲發捐款收據供申請退稅之用。

請提供捐款者姓名：\_\_\_\_\_

Name of Student 學生姓名：\_\_\_\_\_ (CSNO 學號 \_\_\_\_\_)

Name of Guardian 監護人姓名：\_\_\_\_\_ (Block Letters 正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署：\_\_\_\_\_

Date 日期：\_\_\_\_\_